

Title (en)

Installation for the semi-automatic cleaning of containers such as dustbins.

Title (de)

Gerät zum halb-automatischen Reinigen von Behältern, wie Müllkästen.

Title (fr)

Installation pour le nettoyage semi-automatique de récipients tels que poubelles.

Publication

**EP 0312476 A2 19890419 (FR)**

Application

**EP 88430026 A 19880929**

Priority

FR 8714499 A 19871016

Abstract (en)

Installation, preferably self-propelled, for the semi-automatic cleaning of containers such as, for example, dustbins or containers designed for the mechanised collection of household waste, characterised in that it comprises a wash chamber (7) one of whose side walls (16) is equipped with a bellows (17) carrying a hand-held washing gun (18) which passes through said bellows, with the spray head or nozzle (19) of this gun being placed on the inside of said chamber, while its remote end with the control handle (20) is located on the outside thereof. <IMAGE>

Abstract (fr)

Installation, de préférence automotrice, pour le nettoyage semi-automatique de récipients tels que, par exemple, poubelles ou conteneurs agencés pour la collecte mécanisée des ordures ménagères. Elle comprend un caisson de lavage (7) dont l'une des parois latérales (16) est équipée d'un soufflet (17) portant une lance de lavage (18) orientable manuellement et traversant ledit soufflet, la tête ou buse de projection (19) de cette lance étant placée à l'intérieur dudit caisson, tandis que son extrémité opposée munie de la poignée de commande (20) se trouve à l'extérieur de ce dernier.

IPC 1-7

**B08B 9/08**

IPC 8 full level

**B08B 9/08 (2006.01); B65F 7/00 (2006.01)**

CPC (source: EP)

**B08B 9/0826 (2013.01); B65F 7/005 (2013.01)**

Cited by

DE9309815U1; DE4127975A1; DE29611917U1; CN110510302A; EP0559541A1; FR2688203A1; GB2283409A; GB2283409B; WO2007118915A1

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE ES GB GR IT LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)

**EP 0312476 A2 19890419; EP 0312476 A3 19891129; EP 0312476 B1 19921216; AT E83400 T1 19930115; DE 3876745 D1 19930128;**  
**DE 3876745 T2 19930708; ES 2037867 T3 19930701; FR 2621837 A1 19890421; FR 2621837 B1 19900223**

DOCDB simple family (application)

**EP 88430026 A 19880929; AT 88430026 T 19880929; DE 3876745 T 19880929; ES 88430026 T 19880929; FR 8714499 A 19871016**